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No Trinking Water

Picture Description1)

A dark, textured surface features a white stenciled warning sign with a skull and crossbones above the
German text ’Vorsicht! Kein Trinkwasser,’ indicating caution and non-potable water.

Analysis1)

This photograph depicts a stencil-style warning sign painted on a dark, possibly metallic surface. The
sign features the words quot;VORSICHT!quot; (Caution!) above a stylized skull and crossbones. Below
the skull, the words quot;Kein Trinkwasserquot; (No Drinking Water) are stenciled. The rough texture
of the surface and the worn appearance of the paint suggest an industrial or utilitarian context, creating
a stark and foreboding visual message.
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001791 - No Trinking Water

Picture Data

Type / Size By Web Link

Exposure Digital Frank Titze
Developing — —
Enlarging — —
Scanning — —
Processing Digital Frank Titze

Exposure Processing Published

Dates 09/2013 10/2013 01/2014

Width Height Bits/Color

Original Size 7360 px 4912 px 16

Ratio ca. 1.50 1 —

Exposure 24x36 mm

Location —

Title (German) Kein Trinkwasser

Remarks

1)Text is AI generated - NOT reviewed and/or corrected
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      A dark, textured surface features a white stenciled warning sign with a skull and crossbones above the German text 'Vorsicht! Kein Trinkwasser,' indicating caution and non-potable water.
    
    
      Eine dunkle, strukturierte Oberfläche zeigt ein weißes Schablonenwarnschild mit einem Totenkopf und gekreuzten Knochen über dem deutschen Text 'Vorsicht! Kein Trinkwasser', was Vorsicht und kein Trinkwasser bedeutet.
    
    
      This photograph depicts a stencil-style warning sign painted on a dark, possibly metallic surface. The sign features the words "VORSICHT!" (Caution!) above a stylized skull and crossbones. Below the skull, the words "Kein Trinkwasser" (No Drinking Water) are stenciled. The rough texture of the surface and the worn appearance of the paint suggest an industrial or utilitarian context, creating a stark and foreboding visual message.
    
    
      Diese Fotografie zeigt ein schablonenartiges Warnschild, das auf eine dunkle, möglicherweise metallische Oberfläche gemalt wurde. Das Schild zeigt die Worte "VORSICHT!" über einem stilisierten Totenkopf mit gekreuzten Knochen. Unterhalb des Schädels sind die Worte "Kein Trinkwasser" schabloniert. Die raue Textur der Oberfläche und das abgenutzte Aussehen der Farbe deuten auf einen industriellen oder utilitaristischen Kontext hin und erzeugen eine krasse und unheilvolle visuelle Botschaft.
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